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§ 1           Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet 

öppnat. 

 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och vice ordföranden Britt-Marie  

Karlsson fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 
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§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor. 

 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 5/2008 som lades till handlingarna. 

 

 

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll (skrivelser) vilka lades till 

handlingarna. 

 

Protokoll nr 12/2008 från kommunstyrelsens handikappråd. 

 

 

§ 6 Verksamhetsplan 2009 för fastighetsnämnden  

Rådet anser att mångfalds- och jämställdhetsplanen inte tar någon 

hänsyn till funktionshinder vad gäller målet om att erbjuda en 

arbetsplats som eftersträvar mångfald. Denna synpunkt framförs 

till fastighetsnämnden i samband med dess sammanträde  

den 16 december 2008. 

 

Vidare konstaterar rådet med stor besvikelse att de avsatta 

medlen för tillgänglighetsåtgärder under nästa år inom ramen för 

stadens tillgänglighetsprojekt endast blir 1 miljon kronor och inte 

2,5 miljon kronor som man tidigare hade meddelats. Rådet 

ifrågasätter beslutet och undrar hur Stockholm ska kunna uppnå 

de prioriterade målen om att bli världens mest tillgängliga 

huvudstad år 2010 om man minskar anslagen. 

  

 

§ 7 Verksamhetsplan 2009 för miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Rådet har inte fått verksamhetsplanen i tillräckligt god tid för att 

kunna lämna specifika synpunkter, men kan dock konstatera att 

verksamhetsplanen är skriven ur ett tjänstemannaperspektiv och 

inte ur ett medborgarperspektiv. 

 



 

 

2008-12-12 

 

PROTOKOLL NR 6/2008 

 

 3 (3) 
 

 

 

  
  

Rådet uppmärksammade även att det inte står ett ord i mångfalds- 

och jämställdhetsplanen om hur man tänker rekrytera 

funktionshindrade. Rådet anser att kontoret ska följa FN-

konventionens standardregler om mänskliga rättigheter. 

 

Rådet önskar en föredragning av verksamhetsplanen 2009. 

Sekreteraren ombads att bjuda in någon från miljöförvaltningen 

till rådet till nästa möte den 26 januari 2009. 

 

 

§ 8 Syftet med rådet 

Rådet påbörjade en diskussion om på vilket sätt rådet kan stödja 

förvaltningarna/nämnderna i handikappfrågor samt på vilket sätt 

rådet önskar att förvaltningarna/nämnderna ska vara engagerade i 

handikappfrågor. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 

Rådet gick igenom de projekt och ärenden som man önskar få 

ytterligare information om framöver, se bifogad ”att-göra”-lista. 

Rådet kommer regelbundet och vid behov att bjuda in 

handläggare och tjänstemän från förvaltningarna för fördjupad 

presentation av projekt och ärenden som är av särskilt intresse ur 

handikappsynpunkt. Listan kommer att uppdateras kontinuerligt. 

 

Rådet beslutade också att fastighetsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden i fortsättningen ska ha en egen punkt på 

dagordningen. 

 

 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Anita Westergren  Christina Moberg 
 


